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城市转型
[Urban Transformation]
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通过一系列的结构调整和激励机制，使得经济发展停滞、衰退的城市从旧有的经济基础、产业构成和管理
机制中脱离，获得新的生机。
 Through a series of restructuring measures and incentive mechanisms, the cities with stagnate; declining economy will be free from the old economic base, industrial 

structure and management mechanism, to be totally fresh.

资源型城市如中国的白银市、本溪市，老工业城市如美国的底特律，英国的曼彻斯特，……
Resource-based cities, such as Baiyin, Benxi in China, the old industrial cities, such as Detroit in the United States, Manchester in England, ... ...

在可持续发展的目标下，城市转型受到哪些政策影响？在不同的政治体制和社会制度背景下，转型意味着
什么？在全球化的今天，城市转型与全球资本主义的关系为何？
Aiming at the goal of sustainable development, what kind of policies will implicate urban transformation? Under the background of different political systems and 

social systems , what does transformation mean? What is the relationship between urban transformation and global capitalism in a globalizing world? 
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